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Proces – verbal 
încheiat azi 30.06.2020  cu ocazia şedinţei extraordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali.  In sala se afla si d-ul Matei Florin 
– consilier superior in cadrul comp. financiar-contabil . 
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare .  
 Supus la vot procesul -verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .  
  D-na presedinte de sedinta Mandache Maria citeste ordinea de zi : 
     1 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Studiului de fezabilitate actualizat pentru 
obiectivul de investitii INFIINTARE DISTRIBUTIE GAZE NATURALE  IN COMUNA  ICOANA, 
JUDETUL OLT  

2 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  DOCUMENTATIEI  TEHNICO-
ECONOMICE LA FAZA P.T., INCLUSIV  A INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI 
PENTRU PROIECTUL <IMBUNATATIREA  EFICIENTEI ENERGETICE, REDUCEREA 
EMISIILOR DE CO₂ SI MODERNIZAREA CLADIRII  SCOALA ICOANA CORP B IN 
COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT>     

3 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului anual de execuţie a bugetului local aferent 
anului 2019   

4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
Supusa la vot, ordinea de zi se aproba in unanimitate .  
D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 1  aflat pe ordinea de zi : 

    1 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Studiului de fezabilitate actualizat pentru 
obiectivul de investitii  INFIINTARE DISTRIBUTIE GAZE NATURALE  IN COMUNA  ICOANA, 
JUDETUL OLT  

D-na primar –  la primul proiect pentru gaze a fost pe o singura parte conducta, nu ne 
permitea bugetul sa extindem proiectul, era pe FDI, cu imprumut 

- Acum depunem pe fonduri europene proiectul, acum putem extinde reteaua, avem de 
aprobat un nou deviz actualizat 

- Zilele acestea consultanta ar dori sa depuna proiectul Asfaltare DC98 pe aceste fonduri 
- Aveti in materiale toate amanuntele despre aceasta lucrare de introducere a gazelor 
- Pe aceasta investitie intra si bransarea de la conducta pana la proprietatea cetateanului 

(la gard), se va efectua si pe cealalta parte a drumului, plus o extindere de 4,5 km pe 
strazi neprevazute anterior 

D-na Veisa Teodora – in total ar trebui 837 racordari 
- Care este modalitatea de a alege cele 500 de bransamente si ce se face cu restul ? 
D-na primar – la unele gospodarii nu locuieste nimeni, nu s-au luat in calcul 
D-na Veisa Teodora – ce intra in cele 17 obiective industriale, mi se pare un numar foarte 

mare ? 
D-na primar- magazine, firme, firma de proiectare a elaborat documentele, acum le-am 

primit, acestea sunt posibile bransari 
D-ul viceprimar – la Stoicana, fiul are o firma, se vor pune doua contoare banuiesc, unul 

pe firma, altul pe persoana fizica 
D-na Toma Cristina (telefonic), consilier superior – obiectivele sociale (scoli, biserici, 

dispensar...) sunt trecute acolo 
D-na primar – sunt potentiale bransari, se plateste ce se executa 
- Alimentarea cu apa este din anul 2010 insa si ieri am facut racordari 
D-ul Stoica Ion – si eu am avut un proiect si consultantul mi-a trecut si ca as mai face 

lucrari la persoane fizice cu utilajele agricole, si am avut aprobat proiectul in acest fel 
D-ul Perieteanu Gheorghe – pe str. Principala am inteles ca se baga si pe o parte si pe 

cealalta conducta de gaze, pe unde se baga daca este alimentarea cu apa ? 
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D-na primar – pe langa aceasta 
D-na Veisa Teodora – sa mi se enumere 2-3 obiective industriale as dori, nu sa mi se 

spuna ca sunt scolile, bisericile 
D-ul secretar – probabil intra toate societatile aici, nu doar cele industriale 
Supus la vot, punctul 1 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi , astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 17 . 
   D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 2  aflat pe ordinea de zi : 

2 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  DOCUMENTATIEI  TEHNICO-
ECONOMICE LA FAZA P.T., INCLUSIV  A INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI 
PENTRU PROIECTUL <IMBUNATATIREA  EFICIENTEI ENERGETICE, REDUCEREA 
EMISIILOR DE CO₂ SI MODERNIZAREA CLADIRII  SCOALA ICOANA CORP B IN 
COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT>     

D-na primar – au terminat PT-ul, urmeaza sa luam aviz de la ADR Craiova pentru PT 
D-ul Perieteanu Gheorghe – as dori sa vedem PT-ul 
D-na primar – e voluminos proiectul, vi-l prezint imediat (il roaga pe d-ul Matei Florin – 

consilier superior sa-l aduca) 
- E facut de specialisti proiectul, il puteti studia 
- Prezinta PT-ul d-lor consilieri interesati sa-l studieze 
- Stiu ca va deranjeaza proiectele mele, au fost echipe de specialisti, au stat 2 zile si au 

cercetat 
- Dvs. nu ati accesat niciun proiect pe fonduri europene, n-aveti cum sa stiti cat de 

complicat este 
D-ul Perieteanu Gheorghe – masina de pompieri a fost pe fonduri europene, vreau sa 

studiez PT-ul dupa sedinta 
D-na primar – investitie inutila a fost aceasta masina de pompieri 
   Supus la vot, punctul 2 de pe ordinea de zi se aproba cu 10 voturi pentru si 1 abtinere 

(Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 18  . 
D-na Mandache Maria citeste punctul nr. 3 de pe ordinea de zi : 

3 . Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului anual de execuţie a bugetului local aferent 
anului 2019   
 D-na primar – am aprobat pe fiecare trimestru executia, acum este cea anuala 

Matei Florin – consilier superior – aveti anexat raportul de executie bugetara la 
31.12.2019 

Acesta da citire prevederilor initiale, definitive si incasarilor realizate la venituri si 
cheltuieli 

D-ul Perieteanu Gheorghe – va multumesc d-ul contabil ca sunteti prezent 
           D-ul Perieteanu Gheoreghe citeste total venituri, total cheltuieli si intreaba cum s-a 
cheltuit mai mult decat suma de la venituri . 
 D-ul Matei Florin – din 2018 in jur de 10 miliarde a fost fondul de rulment, s-a cheltuit 
si din acestia 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – vad indemnizatie hrana 50000 lei 
 D-ul Matei Florin – personalul contractual si functionarii publici primesc conform legii 
cam 200 lei net/luna pentru hrana, si asistentii personali primesc 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – la carburanti intra si buldo si microbuzul ? 
 D-ul Matei Florin – da, pe anul asta n-am cheltuit nimic la carburanti 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – banii de la pregatire profesionala pentru ce au fost ? 
 D-na primar – d-na Bouleanu Lorena a fost la pregatire profesionala, este cu achizitiile 
publice 
 D-ul Matei Florin- si alti salariati 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – 300 milioane la cap. 71, ce reprezinta suma? 
 D-ul Matei Florin – scaun stomatologic 
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 D-ul Perieteanu Gheorghe – la prevenire incendii? 
 D-ul Matei Florin – trepiedul pentru sirena, trepiedul vechi era ruginit, era un risc in 
curtea scolii 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – la iluminat? 
 D-ul Matei Florin – lampile, energia electrica 

Supus la vot, punctul 3 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi , astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 19 . 
         D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 4  aflat pe ordinea de zi : 

4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
D-na primar – d-ul Perieteanu Gheorghe a distribuit un material cu dezinformari, 

aruncat noaptea in curtea cetatenilor 
- Vreau sa discutam fiecare punct din acesta 

Pct. 1 – Spune ca DC189 Floru – Serbanesti a fost aprobat si contractat din anul 2014 
- El nu face diferenta intre planuri si realizari 
- Acest proiect nu a fost aprobat pe vremea d-lui Perieteanu Gheorghe, a fost doar un SF 

pe care s-au aruncat 80000 lei 
D-ul viceprimar – am gasit un SF invechit, s-a refacut tot, cei 80000 lei platiti in trecut i-a 

aruncat degeaba d-ul Perieteanu Gheorghe, inclusiv protocolul s-a refacut 
D-na primar – proiectul a fost depus in 2017, a fost aprobat, a aparut pe site-ul 

ministerului, s-a aprobat si in consiliul local 
D-ul viceprimar – in lista de investitii au fost doar niste dorinte ale d-lui Perieteanu 

Gheorghe care nu s-au realizat 
D-ul Perieteanu Gheorghe – niste dorinte pe care mi le-a blocat d-ul Stanescu, pentru a-i 

crea culoar liber d-nei  Ancuta Gabriela, am aflat de la d-ul Motoi 
D-na primar – de ce n-ati asfaltat? 
- Care este contributia dvs.? 
D-ul viceprimar – niste hartii expirate 
D-ul Perieteanu Gheorghe – n-are calitatea pe care ar trebui sa o aiba 
D-na primar – ati pus niste poze din alta parte, ati aratat niste catacombe, sa induceti 

lumea in eroare cu acest drum 
D-na Mandache Maria – sa copiati la toata lumea hartiile d-lui Perieteanu Gheorghe 
D-na primar – Pct. 2 Asfaltare DC98 Ursoaia se spune in hartie aprobat si contractat in 

2014 
D-ul Perieteanu Gheorghe – scrie in programul de investitii semnat de dvs. 
D-na primar – am mai spus, a fost doar un plan, niste dorinte pe care nu le-ati realizat 
- De ce nu ati asfaltat d-le Perieteanu Gheorghe daca ati fost primar ? 
D-ul viceprimar – s-au tot facut SF-uri, unul in 2008 
D-ul Perieteanu Gheorghe -  a fost depus pe fonduri europene 
D-na primar – ne-au blocat conturile, sa platim acele facturi de la firma de consultanta, cu 

toate ca nu s-a aprobat, am platit degeaba acea suma imensa la consultant 
D-ul Perieteanu Gheorghe paraseste sala de sedinta 
D-na primar – Pct. 3 Pod peste raul Vedea, sat Floru, aprobat si contractat 2014 
- Au venit de la Baltoi cu un proiect copiat din satul Ursoaia, de la podul Icoana, l-au 

intins pe capota masinii, fara sa aiba vreun contract, proiect pentru pod Floru 
D-na primar – Pct. 4 Retea canalizare 2014 
- A fost o licitatie castigata de d-ul Dobre, fara finantare, contractul a expirat, ni s-a spus 

ca nu se finanteaza pentru localitati cu pana la 2000  de locuitori 
- Pct. 5 Scoala Floru aprobata in feb. 2016, blocata de d-ul Paul Stanescu, nu are nicio 

legatura d-ul Paul Stanescu, este o mizerie totala ce scrie acolo 

- Pct. 6 Puntile de la Ursoaia si Icoana, pe care le-a luat apa le-a facut d-ul Perieteanu pe 
bani putini. Tot ce am realizat eu, le da niste valori ireale, singura punte care a ramas 
de timpul lui a costat 40000 lei 

- Am facturile de la punti cu toate materialele trecute in deviz 
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 D-na primar le inmaneaza d-lor consilieri documentele pentru a vedea ce s-a facturat, 
adica (spune d-na primar) betonul de la picioarele puntilor, blana, vopseaua si manopera . 

- Materialele recuperate, cele de la petrol, nu sunt facturate 
- Pct. 7 Instalatiile de iluminat din cimitire 

- Am avut dosar la politie unde am declarat ca nu s-au platit materiale din banii primariei, 
doar lampa s-a montat. Nu a fost realizata din banii primariei lucrarea 

- Pct. 8 ^ Parcul de odihna ^ din Icoana 

- Va rog sa studiati factura – 71000 lei, 66000 lei constructia si 5000 lei proiectare, toate 
sumele au fost aprobate in sedinta consiliului local, nu a costat un miliard doua sute 
de milioane 

- Pct. 9 - 22 masini de piatra 

- Au fost 44 masini, cu bani primiti pentru situatii de urgenta, nu de la noi din buget, s-a 
compactat sa iasa cum trebuie 

D-ul contabil Matei Florin citeste devizul de la aceasta pietruire, spunand ca 792 mc au 
fost facturati si compactati pe drum 

- Pct. 11 – n-am contractat cu nicio firma carti funciare de intocmit pentru izlaz, nu s-au 
folosit banii, s-au aprobat doar credite bugetare neutilizate 

- Pct. 14 – repararea garajului. Am lasat Logan-ul acolo, nu ca d-ul Perieteanu cu Dacia 
care a disparut, am dat utilitate garajului, se depoziteaza combustibil, sare pentru 
deszapezire, ce este rau in reabilitarea garajului ? 

- Pct. 12 – tractorul a costat 26000 lei. Eronat, tractorul cu tot cu remorca a costat 24000 
lei, el sta la d-ul Mateescu Marcel pentru ca el intervine in Floru cu tractorul la 
deszapezire iar Macau Laurentiu in rest 

- Pct. 15 – scaun stomatologic 30000 lei. Gresit, noi am luat unit stomatologic la 25500 
lei care are scaun si toate accesoriile necesare, nu este doar un scaun de stat pe el. 
Dotarea cabinetului ramane acolo cand se schimba medicul . 

- Pct. 16 – suport sirena Ursoaia, montat si vopsit 300 milioane. N-am folosit acel suport 
ruginit, este in curte din doua bucati, n-am vrut sa pun in pericol viata elevilor.       
Am facut alt suport pentru sirena de la Ursoaia, trebuie sa avem doua sirene in 
comuna (ne cere ISU) 

- Pct. 17 – renovare Dispensar, 3 miliarde doua sute milioane. Nu este o suma mare, s-a 
renovat complet, stomatologie, dotari interioare, a fost pe fonduri europene, abia am 
gasit constructor, suma este mica au zis acestia  

- Pct. 18 – Asfaltare DC98. Initial s-au facut hartii pe mai putin cu 700 m. Noi am bagat 
tot drumul (inclusiv acel km cu asa zis asfalt), este cu sant betonat, podete la toti 
cetatenii, tuburi de trecere la toate ulitele, indicatoare rutiere, s-a marit salariul in 
constructii conform legii, totul s-a aprobat in sedinta consiliului local 

- Pct. 19 – renovat Camin Floru. Ma bucur ca l-am renovat, era o ruina, aratati-mi o 
comuna fara camin, s-a suparat lumea ca este in Floru, nu in celelalte sate. Avem 
formatie de dansatori, au luat numai primele locuri, avem diplomele 

- Pct. 20 – gard imprejmuitor. L-am facut din necesitate, simplu, nu e opulent, are o mica 
temelie, lungimea este mare 

- Pct. 21 – reabilitare termica corp B Scoala Icoana. Consultantii ne-au indrumat sa 
realizam cu fonduri europene aceasta reabilitare. D-ul Perieteanu a facut niste tavane 
false care iti cadeau in cap, sub lambriu mucegai, a facut lucruri de mantuiala. Sunt 
fonduri europene, sunt aprobari, verificari . 

- Pct. 21* - conditii de lux zice ca ar fi in primarie. Am pus un parchet, am dat cu 
lavabila, cateva dulapuri strict necesare. Am introdus centrala pe gaz in locul centralei 
pe lemne, care lemne nu stiu unde se duceau, platea oameni sa faca focul 

Imi doresc foarte mult asfaltarea in Ursoaia . 
- Pct. 22 – suma este eronata, actele vorbesc, 5000 lei a costat o statie de microbuz 
- Pct. 23 – lampile stradale 385 lei spune dansul, cand costa 150 lei pe piata. Am oferte cu 

500 lei doar lampa, 465 lei, 450 lei, lampile achizitionate cu 385 lei sunt cu tot cu 
accesorii 
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D-ul viceprimar – acest proces verbal ar trebui multiplicat si dat cetatenilor 
D-na primar – ar fi fost bine ca dansul sa fie atat de transparent ca si mine 
- Cu banii si actele nu poti sa minti, se verifica absolut totul 
- Dupa 26 ani nu poate veni la cetatean sa zica ca va face, ii ramane doar sa induca 

cetateanul in eroare, cu dezinformarea data cetatenilor pe acele hartii peste gard 
- Spune de hotie in acea hartie, va mai fi un proces pe aceasta afirmatie, si cu d-ul 

Stanescu sunt acuzatii false 
- Au fost procese in urma controlului Curtii de conturi, va plati pentru desfacerea 

contractului de munca al d-nei Toma Cristina, n-a fost comisie de disciplina, 
secretarul n-a contrasemnat, prefectura a cerut anularea dispozitiei, a dat banii 
salariatei din bugetul primariei iar acum este obligat sa plateasca aprox. 60000 lei 
primariei 

- Am mai avut proces cu podetele si chesoanele. Eu am spus de podete ca n-are rost sa se 
mai lege de problema podetelor d-ul auditor, ca sunt facute, doar la materiale nu se 
stie daca este reala suma. Evaluatorul a scos o valoare apropiata de cea platita, insa 
daca ar fi fost dupa normative efectuate podetele. Acest proces s-a inchis pentru ca 
avocatul a facut o eroare de procedura . 

- Mai avem procesul cu magazia, va trebui s-o ia din curte s-o mute unde poate, a avut un 
contract care n-a fost valabil, pentru inchirierea terenului 

- Si Roza are magazia pe terenul primariei, am vrut sa-l ajut cu obtinerea terenului, insa el 
este cu atacuri la adresa mea, zice ca vrea terenul de la dispensar, ar fi vrut sa demolez 
dispensarul 

         Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
 
                 Preşedinte ,              Întocmit , 

   Mandache Maria                             Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


